
Tyczyn, dnia 18 września 2020 r.  

Rada Miejska 

ROR.0002-1.26.2020 

 

 

 

 

Protokół Nr 26/2020  

z sesji Rady Miejskiej w Tyczynie w dniu 18 września 2020 r. 
Obrady odbyły się w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego. 

 

 

Ad.1.Otwarcie sesji. 

Obrady XXVI sesji Rady Miejskiej VIII kadencji w Tyczynie o godz. 10.00 otworzył Ryszard 

Fornal Przewodniczący Rady Miejskiej. Powitał radnych i zaproszonych gości.   

Następnie stwierdził, że zgodnie z listą obecności (załącznik nr 1) na sali znajduje się   

11 radnych (nieobecni: Ewelina Malak, Zdzisław Prokop), co stanowi kworum niezbędne do 

podejmowania prawomocnych uchwał.  

Przewodniczący poinformował również radnych, że nie wniesiono uwag do protokołu z sesji 

z dnia 31 lipca 2020 r.  

 

 

Ad.2. Ustalenie porządku obrad  

Po wysłaniu zaproszeń wpłynęło pismo Burmistrza o uzupełnienie porządku obrad  

o punkt dotyczący podjęcia uchwały w sprawie: 

 wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości - (pkt 9 a). 

Rada w obecności 11 radnych - 11 głosami „za”, 0 głosach „przeciw” oraz 0 głosach 

„wstrzym. się” przegłosowała pkt 9a, dotyczący podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na zbycie nieruchomości. 

 

Rada w obecności 11 radnych - 11 głosami „za”, 0 głosach „przeciw” oraz 0 głosach 

„wstrzym. się” przegłosowała porządek obrad wraz z uzupełnieniem. 

 

Radni nie wnieśli zmian do porządku obrad. 

 

1. Otwarcie sesji.  

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Wybór Komisji Wnioskowej. 

4. Informacja dotycząca projektowanej przebudowy drogi wojewódzkiej 878 na trenie gminy 

Tyczyn. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego nr 1/2019 terenu położonego w miejscowości Kielnarowa.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości   

i porządku na terenie Gminy Tyczyn. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 

usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości   

i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną opłatę, w szczególności ilość 

odpadów komunalnych, częstotliwość i sposób świadczenia usług. 
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8. Podjęcie uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości i trybu składania 

deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej.    

9. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na odbiór i zagospodarowanie 

odpadów komunalnych podchodzących od właścicieli nieruchomości zamieszkałych   

z terenu gminy Tyczyn. 

   9a.  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości.    

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Strategii Rozwoju Elektromobilności   

w Tyczynie na lata 2020-2035”. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na zakup energii elektrycznej. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na zimowe utrzymanie dróg 

gminnych. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Tyczyn.   

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Tyczyn na 2020 r.  

15.  Informacja o międzysesyjnej działalności Burmistrza.  

16.  Sprawy różne, wolne wnioski. 

17.  Głosowanie wniosków zgłoszonych podczas sesji. 

18.  Zakończenie sesji. 

 

 

Ad.3. Wybór Komisji Wnioskowej. 

Do Komisji Wnioskowej zaproponowano radnych: Tadeusza Ruszla, Genowefę Szawarę   

i Mariana Tadlę. 

Rada w obecności 11 radnych – 11 głosami „za”, 0 głosach „przeciw”, 0 głosach 

„wstrzym. się”– wybrała Komisję Wnioskową w zaproponowanym składzie. 

 

Ad.4. Informacja dotycząca projektowanej przebudowy drogi wojewódzkiej 878 na trenie 

gminy Tyczyn. 

- Burmistrz Janusz Skotnicki przedstawił informacje dotyczące projektowanej przebudowy 

drogi wojewódzkiej 878 na trenie gminy Tyczyn. 

- Przewodniczący odczytał pismo przesłane przez Podkarpacki Zarząd Dróg Wojewódzkich  

 w Rzeszowie podpisane przez Zastępcę Dyrektora ds. Przygotowania Inwestycji. 

Następnie odbyła się dyskusja, w której udział wzięli radni: Jadwiga Czarnik, Eugeniusz 

Malak, Damian Fudali, Ryszard Kaczor, Burmistrz Janusz Skotnicki, Przewodniczący 

Zarządu Mieszkańców Miasta Tyczyna Jan Napora oraz mieszkaniec Tyczyna z ul. Laurowej. 

W wyniku dyskusji wszyscy byli przeciwni koncepcji projektowanej dla zadania 

polegającego na budowie nowego odcinka drogi wojewódzkiej nr 878 Stobierna-Rzeszów-

Dylągówka od miasta Tyczyna do miejscowości Kielnarowa.   

 

Ad.5. Uchwała: w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

nr 1/2019 terenu położonego w miejscowości Kielnarowa.  

- Inspektor UM Krzysztof Zawiła przedstawił projekt uchwały i jej uzasadnienie. Powiedział 

m.in., że przepisami uchwały objęty jest teren o powierzchni 0,55 ha położony   

w miejscowości Kielnarowa. Od strony północnej, wschodniej oraz zachodniej teren graniczy 

z obszarami rolnymi, częściowo zadrzewionymi, a od strony południowej z drogą powiatową   

nr P1416R. 

- Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Środowiska Grzegorz Lampart poinformował,   

że Komisja na posiedzeniu w dniu 14 września br. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały   

w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego nr 1/2019 terenu 

położonego w miejscowości Kielnarowa.  
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Rada w obecności 11 radnych – 11 głosami „za”,  0 głosach „przeciw.”, 0 głosach 

„wstrzym. się” - podjęła uchwałę Nr XXVI.174.20 w sprawie uchwalenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego nr 1/2019 terenu położonego w miejscowości 

Kielnarowa. 

Ad.6. Uchwała: w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Tyczyn. 

- Inspektor UM Barbara Popowicz przedstawiła projekt uchwały i jej uzasadnienie. Wyjaśniła 

m.in., że 19 lipca 2019 r. sejm uchwalił nowelizację ustawy z dnia 13 września  

1996 r. o utrzymaniu czystości i porządku w gminach. W związku z zaistniałymi zmianami 

niezbędne jest dostosowanie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Tyczyn do nowych zapisów ustawowych. Powiedziała również, że projekt regulaminu został 

przedłożony do zaopiniowania Państwowemu Powiatowemu Inspektorowi Sanitarnemu   

w Rzeszowie i otrzymał pozytywną opinię.   

- Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Środowiska Grzegorz Lampart poinformował,   

że Komisja na posiedzeniu w dniu 14 września br. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały   

w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Tyczyn 

wraz z przegłosowanym wnioskiem.  

 

Wniosek nr 1 

Przewodniczący Komisji odczytał treść wniosku: 

„Komisja Infrastruktury i Środowiska wnioskuje o zwiększenie częstotliwości wywożenia 

nieczystości ciekłych z dwóch do czterech razy w ciągu roku z domów jednorodzinnych”.  

Następnie Przewodniczący zarządził głosowanie wniosku. 

Rada w obecności 11 radnych – 11 głosami „za”,  0 głosów „przeciw.”, 0 „wstrzym. się” 

– pozytywnie przegłosowała wniosek zgłoszony przez Komisję Infrastruktury   

i Środowiska wnioskującej o zwiększenie częstotliwości wywożenia nieczystości ciekłych 

z dwóch do czterech razy w ciągu roku z domów jednorodzinnych”.  

 

Rada w obecności 11 radnych – 11 głosami „za”, 0 głosach „przeciw.”, 0 głosach 

„wstrzym. się” - podjęła uchwałę Nr XXVI.175.20 w sprawie przyjęcia Regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Tyczyn wraz z przegłosowanym 

wnioskiem. 

 

Ad.7. Uchwała: w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług  

w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości   

i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną opłatę, w szczególności ilość 

odpadów komunalnych, częstotliwość i sposób świadczenia usług. 

- Inspektor UM B. Popowicz przedstawiła projekt uchwały i jej uzasadnienie. Powiedziała 

m.in., że w związku z nowelizację ustawy z dnia 13 września 1996 r. o utrzymaniu czystości   

i porządku w gminach niezbędne jest dostosowanie uchwały do nowych zapisów 

ustawowych. W uchwale  wskazano wszystkie rodzaje  odpadów komunalnych, które 

obowiązkowo podlegają selektywnej zbiórce oraz jakie odpady mogą być przekazane   

w punkcie selektywnym zbiórki odpadów komunalnych. Wprowadzono zapisy mówiące  

o obowiązkowej segregacji odpadów dla wszystkich mieszkańców, zwiększono częstotliwości 

odbioru bioodpadów z gospodarstw jednorodzinnych.  

- Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Środowiska Grzegorz Lampart poinformował,   

że Komisja na posiedzeniu w dniu 14 września br. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 
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odpadów w zamian za uiszczoną opłatę, w szczególności ilość odpadów komunalnych, 

częstotliwość i sposób świadczenia usług. 

Rada w obecności 11 radnych – 11 głosami „za”, 0 głosach „przeciw.”, 0 głosach 

„wstrzym. się” - podjęła uchwałę Nr XXVI.176.20 w sprawie określenia szczegółowego 

sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną 

opłatę, w szczególności ilość odpadów komunalnych, częstotliwość i sposób świadczenia 

usług. 

 

Ad.8. Uchwała: w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości i trybu składania 

deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej.    

- Inspektor UM B. Popowicz przedstawiła projekt uchwały i jej uzasadnienie. Wyjaśniła, że 

nowelizacja ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach wprowadzona ustawą   

z dnia 19 lipca 2019 r. o zmianie ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach oraz 

niektórych innych ustaw, spowodowała konieczność dostosowania obecnie obowiązującego 

wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi do nowych 

przepisów. Zmiany dotyczą przede wszystkim braku możliwości wyboru przez mieszkańców 

sposobu gromadzenia odpadów w sposób selektywny lub nie. Zgodnie z zapisami ustawy 

wszyscy są zobligowani do segregacji odpadów. W przypadku nieruchomości zabudowanej 

budynkiem mieszkalnym jednorodzinnym będzie przysługiwać zwolnienie z tytułu posiadania 

kompostownika na bioodpady.  

- Przewodniczący Komisji Finansów i Gospodarki Eugeniusz Malak poinformował,  

że Komisja na posiedzeniu w dniu 16 września br. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

składanej przez właściciela nieruchomości i trybu składania deklaracji za pomocą środków 

komunikacji elektronicznej.    

Rada w obecności 11 radnych – 11 głosami „za”, 0 głosach „przeciw.”, 0 głosach 

„wstrzym. się” - podjęła uchwałę Nr XXVI.177.20 w sprawie wzoru deklaracji   

o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez 

właściciela nieruchomości i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji 

elektronicznej.    

 

Ad.9. Uchwała: w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na odbiór i zagospodarowanie 

odpadów komunalnych podchodzących od właścicieli nieruchomości zamieszkałych   

z terenu gminy Tyczyn. 

- Inspektor UM B. Popowicz przedstawiła projekt uchwały i jej uzasadnienie. Wyjaśniła, że   

31 grudnia 2020 r. kończy się umowa na odbiór i zagospodarowanie odpadów komunalnych 

segregowanych i zmieszanych z nieruchomości zamieszkałych z terenu gminy Tyczyn 

zawarta z Firmą TRANSPRZĘT Sp. z o. o sp. k. W celu zapewnienia ciągłości usługi odbioru 

odpadów komunalnych od mieszkańców gminy Tyczyn konieczne jest ogłoszenie przetargu 

w celu wyłonienia wykonawcy, który świadczyłby te usługi w 2021 r. do kwoty brutto 

2.660 000,00 zł obciążającej budżet na 2021 r. 

- Przewodniczący Komisji Finansów i Gospodarki Eugeniusz Malak poinformował,  

że Komisja na posiedzeniu w dniu 16 września br. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na odbiór i zagospodarowanie odpadów komunalnych 

podchodzących od właścicieli nieruchomości zamieszkałych z terenu gminy Tyczyn wraz   

z przegłosowanym wnioskiem. 

Przewodniczący Komisji E. Malak zaproponował zmniejszenie kwoty odbioru odpadów 

komunalnych od mieszkańców gminy Tyczyn z kwoty 2.660.000,00 zł na 2.400.000,00 zł 
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brutto. Zmniejszenie kwoty uzasadnił tym, że w nowelizacji ustawy z dnia 13 września 1996 

r. o utrzymaniu czystości i porządku w gminach wprowadzono możliwość kompostowania 

bioodpadów w przydomowych kompostownikach dla właścicieli nieruchomości zabudowanej 

budynkiem mieszkalnym jednorodzinnym.  

 

Wniosek nr 2 

Przewodniczący Komisji odczytał treść wniosku: 

Komisja Finansów i Gospodarki wnioskuje „zaciągnięcie zobowiązania na odbiór   

i zagospodarowanie odpadów komunalnych do kwoty 2.400.000,00 zł obciążającej budżet na 

2021 r.” 

Następnie Przewodniczący zarządził głosowanie wniosku. 

Rada w obecności 11 radnych – 11 głosami „za”, 0 głosów „przeciw.”, 0 głosów 

„wstrzym. się” – pozytywnie przegłosowała wniosek zgłoszony przez Komisja  Finansów 

i Gospodarki wnioskuje „zaciągnięcie zobowiązania na odbiór i zagospodarowanie 

odpadów komunalnych do kwoty 2.400.000,00 zł obciążającej budżet na 2021 r.” 

 

Rada w obecności 11 radnych – 11 głosami „za”, 0 głosów „przeciw.”, 0 głosów 

„wstrzym. się” - podjęła uchwałę Nr XXVI.178.20 w sprawie zaciągnięcia zobowiązania 

na odbiór i zagospodarowanie odpadów komunalnych podchodzących od właścicieli 

nieruchomości zamieszkałych z terenu gminy Tyczyn wraz z przegłosowanym 

wnioskiem. 

 

Ad.9a. Uchwała: w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości.    

- Inspektor UM Aleksandra Szymańska przedstawiła projekt uchwały i jej uzasadnienie. 

Powiedziała, że  działki nr 2160/1, 2160/2 i 2161/3 położone w Borku Starym, stanowią 

własność Gminy Tyczyn. Dla przedmiotowych nieruchomości brak jest miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego. W Studium Uwarunkowań i Kierunków 

Zagospodarowania Przestrzennego Gminy i Miasta Tyczyn działki te położone są w strefie 

rolno osadniczej. Z uwagi na to, że do przedmiotowych działek brak jest prawnego dojazdu, 

proponuje się przeznaczyć w/w nieruchomość do sprzedaży w drodze przetargu 

ograniczonego do właścicieli nieruchomości sąsiednich. 

- Przewodniczący Komisji Finansów i Gospodarki Eugeniusz Malak poinformował,  

że Komisja na posiedzeniu w dniu 16 września br. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości.    

Rada w obecności 11 radnych – 10 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw.”, przy 1 głosie  

„wstrzym. się” - podjęła uchwałę Nr XXVI.179.20 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości.    

 

Przewodniczący ogłosił przerwę w obradach sesji od 11.15.-11.30  

O godzinie 11.15 z obrad sesji wyszła radna Joanna Mroczka.  

 

Ad.10. Uchwała: w sprawie przyjęcia „Strategii Rozwoju Elektromobilności w Tyczynie na 

lata 2020-2035”. 

- Prezes „Eko-Strug” Zbigniew Możdżeń przedstawił cele Strategii, a w szczególności 

omówił kwestie związane z rozbudową infrastruktury ładowania pojazdów napędzanych 

paliwami alternatywnymi oraz rozwojem transportu zero - lub niskoemisyjnego. W wymiarze 

społecznym dokument uwzględnia potrzeby mieszkańców.  

- Burmistrz J. Skotnicki przedstawił projekt uchwały i jej uzasadnienie. 
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- Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Środowiska Grzegorz Lampart poinformował,   

że Komisja na posiedzeniu w dniu 14 września br. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały   

w sprawie przyjęcia „Strategii Rozwoju Elektromobilności w Tyczynie na lata 2020-2035”. 

Rada w obecności 10 radnych – 10 głosami „za”,  przy 0 głosach „przeciw.”, 0 głosach 

„wstrzym. się” - podjęła uchwałę Nr XXVI.180.20 w sprawie przyjęcia „Strategii 

Rozwoju Elektromobilności w Tyczynie na lata 2020-2035”. 

 

Ad.11. Uchwała: w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na zakup energii elektrycznej. 

- Burmistrz J. Skotnicki przedstawił projekt uchwały i jej uzasadnienie. Powiedział, że obecna 

umowa  na zakup energii elektrycznej obowiązuje do 31grudnia 2020 r., w związku z tym 

należy podjąć uchwałę  dotyczącą zabezpieczenia środków w budżecie Gminy Tyczyn na rok 

2021 i 2022 na zakup energii elektrycznej do kwoty brutto obciążającej budżet na 2021 r.   

w kwocie 160.000,00 zł oraz na 2022 r. 160.000,00 zł 

- Przewodniczący Komisji Finansów i Gospodarki Eugeniusz Malak poinformował,  

że Komisja na posiedzeniu w dniu 16 września br. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na zakup energii elektrycznej. 

Rada w obecności 10 radnych – 10 głosami „za”,  0 głosach „przeciw.”, 0 głosach 

„wstrzym. się” - podjęła uchwałę Nr XXVI.181.20 w sprawie zaciągnięcia zobowiązania 

na zakup energii elektrycznej. 

 

Ad.12. Uchwała: w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na zimowe utrzymanie dróg 

gminnych. 

- Inspektor UM Stanisław Frączek przedstawił projekt uchwały i jej uzasadnienie. Powiedział, 

że w związku z zabezpieczeniem środków finansowych na odśnieżanie dróg gminnych, 

należy podjąć uchwałę umożliwiającą przygotowanie i ogłoszenie przetargu na zimowe 

utrzymanie dróg gminnych administrowanych przez Gminę Tyczyn na: 2021 r. w kwocie 

220.000,00, 2022 r. 220.000,00 zł i 2023 r. 220.000,00 zł. 

- Przewodniczący Komisji Finansów i Gospodarki Eugeniusz Malak poinformował,  

że Komisja na posiedzeniu w dniu 16 września br. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na zimowe utrzymanie dróg gminnych. 

Rada w obecności 10 radnych – 10 głosami „za”, 0 głosach „przeciw.”, 0 głosach 

„wstrzym. się” - podjęła uchwałę Nr XXVI.182.20 w sprawie zaciągnięcia zobowiązania 

na zimowe utrzymanie dróg gminnych. 

 

Ad.13. Uchwała: w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Tyczyn. 

- Skarbnik Gminy B. Matuła przedstawiła projekt uchwały i jej uzasadnienie.  

- Przewodniczący Komisji Finansów i Gospodarki Eugeniusz Malak poinformował,  

że Komisja na posiedzeniu w dniu 16 września br. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Tyczyn. 

Rada w obecności 10 radnych – 10 głosami „za”, 0 głosach „przeciw.”, 0 głosach 

„wstrzym. się” - podjęła uchwałę Nr XXVI.183.20 w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Tyczyn. 

 

Ad.14. Uchwała: w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Tyczyn na 2020 r. 

- Skarbnik Gminy Barbara Matuła przedstawiła projekt uchwały i jej uzasadnienie. 

Powiedziała m.in., że zwiększa się dochody budżetu gminy o kwotę: 1.859.943,18 zł; 

zmniejsza się dochody budżetu gminy o kwotę 203.076,72 zł. Natomiast zwiększa się wydatki 

budżetu gminy o kwotę 1.971.443,18 zł, zmniejsza się wydatki budżetu gminy o kwotę 

214.576,72 zł. Ustala się deficyt budżetu gminy w wysokości 4.048.383,22 zł, który zostanie 

pokryty: przychodami z emisji obligacji w kwocie w 3.423.248,00 zł oraz wolnymi środkami 
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625.135,22 zł. Zwiększa się przychody budżetu gminy o kwotę 100.000,00 zł, w tym z tytułu 

wolnych środków o kwotę 100.000,00 zł. Zwiększa się dotacje dla podmiotów należących    

i nienależących do sektora finansów publicznych o kwotę 176.852,01 zł. Dokonuje się zmiany 

nazwy zadania z „Wykonanie mostu objazdowego na potoku Chmielnik w ciągu drogi 

gminnej w miejscowości Kielnarowa” na „Budowa mostu tymczasowego na potoku 

Chmielnik w ciągu drogi gminnej w Kielnarowej”. 

- Przewodniczący Komisji Finansów i Gospodarki Eugeniusz Malak poinformował,  

że Komisja na posiedzeniu w dniu 16 września br. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

w sprawie zmiany uchwały budżetowej gminy Tyczyn na 2020 r. 

Rada w obecności 10 radnych – 10 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw.”, przy   

0 głosach „wstrzym. się” - podjęła uchwałę Nr XXVI.184.20 w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej gminy Tyczyn na 2020 r. 

 

Ad.15. Informacja o międzysesyjnej działalności Burmistrza. 
- Burmistrz J. Skotnicki przedstawił radnym informację z międzysesyjnej działalności. 

 

Ad.16. Sprawy różne, wolne wnioski.  

- Przewodniczący poinformował, że informacja z wykonania budżetu Gminy Tyczyn za   

I półrocze 2020 r. była omawiana na posiedzeniach Komisji. 

W sprawach różnych głos zabierali - radni: Genowefa Szawara, Jadwiga Czarnik, Ryszard 

Kaczor, sołtysi: Mariusz Anusik z Kielnarowej, Stanisław Wojturski z Borku Starego, 

inspektor UM  Stanisław Frączek, Burmistrz Janusz Skotnicki oraz Prezes „Eko-Strug” 

Zbigniew Możdżeń. 

O godzinie 12.40 z obrad sesji wyszedł Przewodniczący Zarządu Mieszkańców Miasta 

Tyczyna Jan Napora. 

- Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia poinformowała, że na posiedzeniu   

w dniu 14 wrzesnia br. zaproponowała, aby niewykorzystane środki w budżecie gminy 

na 2020 r. w kwocie 13.000,00 zł, zaplanowane na edukację i profilaktykę  zdrowia na 

terenie gminy Tyczyn przeznaczyć na zakup lub budowę zadaszenia przed wejściem 

do Przychodni Rejonowej w Tyczynie.  

 
Ad.17. Głosowanie wniosków zgłoszonych podczas sesji. 

Wniosek nr 1 

Zgłoszony przez Przewodniczącego Komisji Infrastruktury i środowiska Grzegorza Lamparta: 

„Komisja Infrastruktury i Środowiska wnioskuje o zwiększenie częstotliwości wywożenia 

nieczystości ciekłych z dwóch do czterech razy w ciągu roku z domów jednorodzinnych”.  

Przegłosowany podczas sesji. 

 

Wniosek nr 2 

Zgłoszony przez Przewodniczącego Komisji Finansów i Gospodarki Eugeniusza Malaka: 

Komisja Finansów i Gospodarki wnioskuje „zaciągnięcie zobowiązania na odbiór   

i zagospodarowanie odpadów komunalnych do kwoty 2.400.000,00 zł obciążającej budżet na 

2021 r.” 

Przegłosowany podczas sesji. 

 

Wniosek nr 3 

Zgłoszony przez Przewodniczącą  Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia Anitę Drążek: 

„Zwracam się z wnioskiem o ustawienie lustra drogowego przy łuku drogi na ulicy 

Partyzantów . Ostry zakręt i brak widoczności stwarza duże ryzyko dla uczestników ruchu”.   
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Rada w obecności 10 radnych – 10 głosami „za”, 0 głosów „przeciw.”, 0 „wstrzym. się” – 

pozytywnie przegłosowała wniosek.  

 

Ad.18. Zakończenie sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Ryszard Fornal   

o godz. 13.05 zamknął obrady XXVI sesji Rady Miejskiej w Tyczynie.  

 

 

Protokołowała:  

Dorota Michalak 

 

 

 

   Przewodniczył:   

Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

    Ryszard Fornal   

 

  

 

Przebieg obrad z sesji Rady Miejskiej w Tyczynie z dnia 18 września 2020 r. jest utrwalany   

za pomocą urządzeń rejestrujących obraz oraz dźwięk. Dostępny pod adresem 

https://www.youtube.com/watch?v=rVO8B4xYARU 



 

Gmina Tyczyn Numer załącznika  
Rynek, 36-020 Tyczyn 
Tel. +48 17 221 92 11 
www.tyczyn.pl 

 
 

Operatorem systemu był UM - TYCZYN. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
18.09.2020 

 
Na sesji “XXVI sesja VIII kadencji” stawiło się 11 radnych, natomiast 2 
radnych było nieobecnych.  
 
Ustalono kworum. Rada jest władna do podejmowania decyzji. 
 
Lista obecności była następująca: 
 
Obecni radni: 
1.Jadwiga Czarnik  
2.Anita Drążek  
3.Ryszard Fornal  
4.Damian Fudali  
5.Ryszard Kaczor  
6.Grzegorz Lampart  
7.Eugeniusz Malak  
8.Joanna Mroczka  
9.Tadeusz Ruszel  
10.Genowefa Szawara  
11.Marian Tadla    
 
 
Nieobecni radni: 
1.Ewelina Malak 
2.Zdzisław Prokop  
 
 






